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Tavaszvárás 

 

Kedves Gyerekek! 

Eljött a március, így most már talán nemhiába várjuk a tavaszt. Ez az évszak az 
újjászületésről, a megújulásról, a virágzásról szól. Reméljük, nektek is sikerül még 
egyszer megújulnotok ebben a tanévben, hogy tehetségetek valóban 
kivirágozzon! Mert bizony mindenki tehetséges valamiben! Ezt a hónap tanulója 
is bizonyította a Külső-pesti Tankerület angol versenyén elért remek helyezésével. 
A tavasz természetesen nem jöhet el télbúcsúztató nélkül, e havi számunk 
kiemelten foglalkozik a nagy sikerű Fő utcai farsangi rendezvénnyel, az 
„Életképek” című rovatunkban fotókat láthattok az eseményről, de erről mesél 
majd az egyik ifi és Rácz Anna néni is. A hónap sztárja ezúttal egy humorista, a 
Dumaszínház egyik nagy nevettetője, Lakatos László, aki szívesen adott interjút 
nekünk. Ezen kívül újra jelentkezik a „Régen volt, hogy is volt…”, „A hónap 
könyve”, „Az én sportom”, a népszerű, humoros „Ti mondtátok…” és „A Hónap 
vicce”, rovatok is.  Aztán pedig már nemsokára várhatjátok a tavaszi szünetet is. 
Addig is mindenkinek jó tanulást, legyetek sokat a szabadban, vigyázzatok az 
egészségetekre, és persze olvassátok a suliújságot, hiszen a Gáborélet rólatok és 
Nektek szól! 

 

 

Erdős Levente 
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IFI SZEMMEL 

Bakró Amarilla 
Már alsós koromban is nagyon szerettem a Gáboros farsangokat. Egyszerűen 
fantasztikus érzés volt minden egyes farsangkor belépni az iskola ajtaján. Szépen fel 
volt minden díszítve, a beöltözött tömeg ott zsúfolódott a kicsi folyosón, és mindenki 
vagy a kabátjától szeretett volna megszabadulni a ruhatárnál, vagy éppen a büfében 
kívánt volna némi elemózsiához jutni. A hangzavar, ahogy a sok szülő üvöltözi a 
gyerekei nevét, hogy merre vannak már. De ez egy kellemes zűr, innen tudtam, hogy 
farsang van. Ez a fejetlenség 8 év alatt nem változott semmit, az ideit is így kezdtük, 
ami az első farsangom volt ifiként. Érdekes volt, eleinte olyan érzésem volt, mintha ki 
lenne halva az iskola, (tévképzetemet valószínű az okozta, hogy már 11-től bent voltam 
a Jósdában díszíteni a csöndben), nem ehhez voltam hozzá szokva 8 évig. Aztán egyre 
gyorsabban történtek az események. A jelmezversenyek lementek, másfél órát 
lehúztunk a Jósdában, és volt osztálytárs ifi kollégáim üvöltve rontottak be a kellemes 
füstölő szagú terembe, hogy át kéne öltözni, mert nemsokára mi kezdünk. Ekkor 
öltöztem át Boszorkányból focistává, és rohantam le a srácokkal, majd előadtuk a 
táncunkat. A diákok három percet láttak abból, amit mi december óta dolgoztunk ki. A 
próbák között még az is fontos szerepet kapott, hogy rendesen ki legyen dolgozva, hogy 
ki, mikor, hol és mit fog csinálni a farsangon. Megbeszéltük, hogy ki milyen kellékeket, 
jelmezeket hoz be, segítettük ezekben egymást. Míg a sulibulin leginkább a feladatokkal 
foglalkoztunk, itt a kivitelezés kapott nagyobb hangsúlyt. Minden ott kezdődött, hogy 
akkor mi legyen a téma a felsősöknek. Sok gondolkozás után a Shreket találtuk a legjobb 
megoldásnak. Pár ifivel összegyűlve Shrek-maratont tartottunk, és jelenteteket, 
valamint zenéket válogattunk. Én még a farsang előtt 1-2 héttel az 5.c-hez is bejártam 
pár órára segíteni, így kaptam egy kis visszaemlékezést arra, hogy mi hogyan 
készülődtünk anno a farsangra. Miután lement a két farsangi nap, kezdődhetett a 
pakolás. Addig a pontig egészen abban a hitben voltam, hogy a készülődésnél volt 
fejetlenség. Tévedtem. Mikor a Jósda pakolása közben 7 felől hallottam a nevemet, és 
mellé azt a mondatot, hogy ”ezt hova?”, eszembe jutottak azok az idők, mikor még én 
kérdeztem ugyanezt másoktól. De aztán szerencsére minden megtalálta a helyét.  
Mindent összegezve, embert próbáló volt az első farsang így ifiként, megtanulhattam 
osztódni többfelé is, de a nehézségek (inkább kihívások) ellenére is, mindent megért, és 
alig várom, hogy jövőre újból kivehessem a részem a szervezkedésben.  
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RÉGEN VOLT, HOGY IS VOLT… 
Sok idő telt már el azóta, amióta a Gábor Áron Általános Iskola először 
megnyitotta kapuit. Ahogy teltek az évek, úgy mentek és jöttek a diákok, akik közül 
a legtöbben még ma is szívesen emlékeznek vissza az itt töltött évekre. Ezúttal 
felidézzük a Fő utcai épület egykori diákjának, Varga Tibornak egy korábbi 
nyilatkozatát. 

Mikor járt ide, és ki volt az 
osztályfőnöke?  

1979-ben kezdtem az iskolát, akkor 
Gábor Andor utcai iskolának hívták, és 
Szilágyi Erzsébetről nevezték el az 
iskola úttörőcsapatát. 

Mennyiben volt más akkoriban az 
iskola?  

Az ablakok még nem voltak berácsozva. 
A mostani ebédlő és a földszint hármas 
tanterem egyetlen termet alkotott. A 
mostani földszint kettes tanterem 
szolgált igazgatói irodaként. A 
földszinten egy énekterem volt 
zongorával. Éliás Gyula bácsinak, az 
akkori gondnoknak a lakása a mostani 
igazgatói iroda helyén volt. Úgy 
emlékszem, hogy akkoriban 
olajkályhákkal fűtötték az iskolát. Nem 
üdítőautomata, hanem tej automata 
működött az iskolában. 50 fillérért 
lehetett tejet venni és 20 fillérért kiflit. 
Előfordult, hogy két műszakban folyt a 
tanítás. Amikor délutánra jöttünk, akkor 
kettőkor kezdődött és fél hatig vagy 
hatig tartott. Ezt nem nagyon szerettem. 
Illetve akkoriban az orosz nyelv volt a 
kötelező. 

Milyen – ma már különlegesnek 
mondható - események voltak 
akkoriban az iskolában? 

Farsangok, biciklitúrák, vízitúrák, 
káptalanfüredi és bélapátfalvi táborok, 
illetve énekversenyek. Nagy 
eseménynek számított a kisdobos- és az 
úttörőavatás. Nagyon szerettem a 
technika szakkört és a légpuska 
lövészetet.  

Mely tanáraira emlékszik vissza 
szívesen? 

Alsóban a tanító nénim volt, Ili néni és 
Piri néni, aztán Gyulás Lászlóné Rita 
néni volt, aki akkoriban kezdte pályáját. 
Ötödikben Kertész Ica néni lett az 
osztályfőnököm, és a matek valamint 
később a fizika tanárom. A történelmet 
Csepregi Eszti néni, majd Kardos Márta 
néni tanította. Orosztanárnőm Rozi néni 
volt. Tamási Márta az éneket és a 
magyart tanította, ő volt a legkedvesebb 
tanárom! Biológiát Sziklai Kati néni, 
technikát Vilcsek Feri bácsi, testnevelést 
előbb Juhász Árpád majd Szatmári 
András tanított. Napközis tanárom 
Ajtonyi Ica néni, kémiatanárom, Sólyom 
Laci bácsi volt. Rajztanárom 
Milánkovics Milán után Hartai Gyuláné 
Ági néni lett.
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A HÓNAP SZTÁRJA: 

Lakatos László
Aki otthon van a stand-up 
világában, annak bizonyára 
ismerősen cseng Lakatos László 
neve, aki a Dumaszínház 
társulatának tagja, de immár 
önálló fellépőestjei is vannak. Ő 
saját magát így mutatja be: 
Lakatos László vagyok, első cigány 
humorista (legalábbis aki 
felvállalja). Józsefvárosi Barry 
White, a leszázalékolt Fekete 
Herkules. Humornál már csak a 
családomat, főleg a fiamat 
szeretem jobban. Hobbim a fekvés, 
filmezés, mozgást kerülöm, nehogy 
lesérüljek, és ne tudjak menni 
fellépni. Örömmel adott interjút 
nekünk, amelyet Tóth-Kloska 
Eszter néni készített vele. 

Hány éves korában fogalmazódott 
meg Önben először, hogy 
humorista lesz? 

Ez tulajdonképpen a mai napig nem 
tudatosult bennem.  

 

Mi szeretett volna lenni 
gyerekkorában? 

Vállalkozó.  

 

Mik voltak a kedvenc tantárgyai 
általános iskolában? 

A matek és az angol. 
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Voltak-e iskolai csínytevései? 

Igen, voltak, egyszer a tanteremben 
fociztunk szünetben, és kirúgtuk az 
ablakot. Középiskolában pedig 
egyszer elrejtettünk egy wifit a 
tévében.  

 

Mikor és mivel lépett fel először? 

2016-ban, a „Magyarország 
szereplek” című tehetségkutató 
versenyén léptem fel először, életem 
első szövegével. 

   

Minek hatására döntötte el végleg, 
hogy humoristaként fog dolgozni? 

Amikor rájöttem, hogy tényleg van 
tehetségem hozzá, az emberek pedig 
vevők a hülyeségemre. 

 

Melyik volt a legemlékezetesebb 
fellépése? 

A jelenlegi, Komáromban zajló első 
önálló estem egyedül.  

Otthon is gyakran viccel vagy a 
humort csak munkájának tekinti? 

Én alapból bolond vagyok, otthon is, 
mindenhol viccelek, talán még többet 
is, mint fellépéskor, a színpadon 
inkább cenzúrázom magam. 

 

Mi kell ahhoz, hogy valaki sikeres 
legyen?  

Szorgalom, kitartás, tehetség, 
szerencse. 

 

Ha lehetne egy kívánsága, mi lenne 
az? 

Kapjak még kérdéseket tőletek! 
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Végre újra farsang a Fő utcában 

 
Annyira vártuk! 😊 A Covid sok iskolai 

hagyományt, közös programot befolyásolt. Mint tudjátok, 
Ági néni, Zsuzsa néni, én és nem utolsó sorban az ifik, együtt 
dolgozunk az iskolai programok megvalósításán. Nagy 
félelmünk volt, hogy a személyes találkozás hiánya miatt az 
ifik szétszélednek, és megszűnnek az iskolai rendezvények, 
amelyek rendezésében, lebonyolításában nekik is óriási 
szerepük van. 

Nem így történt, köszönet jár ezért! 
Nagy örömmel kezdtük az idei tanévben a készülődést. Mindig izgalmas 

kitalálni, vajon a felsős gyerekeknek milyen jelmezes feladatot találjunk ki, amit 
szívesen megvalósítanak. Idén a legjobb ötlet a Shrek című film jelenetei, zenéi voltak.  

Péntek délután aztán az iskola sajátságos Disney stúdióvá alakult. Megjelentek a 
film szereplői millió változatban, és elképesztő produkciókat mutattak be az ismert, 
pörgős zenékre. Öröm volt nézni! 

A jelmezverseny után útjára indultak a hagyományos és nem hagyományos 
játékok, és természetesen az elmaradhatatlan büfé is. 

Szombaton délután olyan volt az iskola, mint egy zsibvásár. Tele jelmezes alsós 
gyerekkel és felnőttel! Fantasztikus ötletek, furfangos jelmezek és jól szórakozó 
gyerekek és szülők népesítették be a termeket. A jelmezes gyerekek felvonulása után a 
zsűri igen nehéz helyzetbe került. Nem volt könnyű a döntés a sok szuper jelmezes 
között. 

Míg ők gondolkodtak, elindultak a játékok. A nyolcadikosok igen ijesztő 
szellemkastélyt építettek a gyerekeknek, akik rettegtek is rendesen. Nagy sikere volt a 
jósdának is, ahol pillantást vethetett mindenki a saját jövőjébe. Az 1 perc és nyersz, a 
csocsó, a társasjátékok, ügyességi játékok és a just dance sok gyereknek nyújtott közös 
élményt.  

Az idei évben rekord számú és nagyon színvonalas ifiműsort láthattak a nézők. 
Igyekezett a tanári kar is kibújni a bőréből, és jelmezben szórakoztatni a közönséget. A 
tapsból ítélve sikerült is. 

A farsang utolsó órájában mindkét napon óriási disco kerekedett az ebédlőben. 
Jó hangulat, önfeledten táncoló gyerekek és felnőttek. Jó volt látni, amint Sarmasági 
Andi néni énekli a sulidalt, és vele énekelnek a gyerekek. 

Hagyományosan a bulit a Charlie Könnyű álmot hozzon az éj című dalával 
zártuk. Mindkét nap tömve volt az ebédlő a körben álló, zenére rinagtózó gyerekekkel, 
ifikkel, szülőkkel. Hiányzott a közös program, nagy élmény látni ezt! 

Jövőre veletek ugyanitt! 
Rácz Anna néni 
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A hónap tanulója 

februárban 

 

Csomó Annamária 8.c 

Engem mindig feldob a jó jegy, 
maximalistaként mindig tanulok, de 
fontosak a jó tanulmányok, mert jó 
alapok kellenek ahhoz, hogy egy jó 
gimibe mehessek. Szüleim 
többdiplomások, szép nagy a család, ez 
engem is inspirál. Kedvenc tantárgyaim 
a rajz, a matek és a tesi. Délutánonként 
hittanra járok, korábban sokféle sportot 
is kipróbáltam (judo, tenisz, foci, 
lovaglás, tánc), de most a 
továbbtanulásra koncentrálok. A Külső-
pesti Tankerület angol versenyén 3. 
helyezést értem el. Örültem, hogy 
komoly verseny volt, de Zsuzsa néni jól 
felkészített rá. Egyébként más angol és 
matek versenyeken is szívesen részt 

veszek. Hobbim az olvasás (romantikus 
regények vagy Jókai), zenehallgatás 
vagy az osztálytársakkal való lógás. 
Ügyvéd szerettem volna lenni korábban, 
de ez nagyon sok munkával járó 
foglalkozás, és én családot is szeretnék, 
így érdekel a tanítói vagy óvónői hivatás 
is. Ebben a suliban általánosan jó 
oktatást kapunk, jó a közösség és 
szimpatikus az, hogy majd vissza lehet 
ide térni ifiként. 

------------------------------------------------ 

Aktuális 

 

Versenyeredmények: 

 

Külső-pesti Tankerület angol verseny: 
Csomó Annamária (8.c) - 3. helyezés 
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A HÓNAP KÖNYVE 

Josie Silver: Egy decemberi nap 

Két ember, tíz esély. Egy feledhetetlen szerelem 
története, amely milliók szívét rabolta el. 

Laurie szinte biztos benne, hogy csak a 
filmekben létezik a "szerelem első látásra". De 
egy havas decemberi napon buszra száll, a 
bepárásodott üvegen át meglát egy férfit, és 
rögtön tudja, hogy ő az igazi. Egy varázslatos 
pillanatra összekapcsolódik a tekintetük... aztán 
a busz továbbhajt. Laurie úgy érzi, meg van írva 
a csillagokban, hogy viszont kell látniuk 
egymást, ezért a következő évet azzal tölti, hogy 
London minden buszmegállóját és kávézóját 
tűvé teszi a férfi után. De nem sikerül időben 
megtalálnia. Egy karácsonyi bulin találkoznak 
újra. Laurie legjobb barátnője, Sarah boldogan 

mutatja be Laurie-nak az új pasiját. Ő az. A férfi, akit a busz ablakából látott. 
Aztán eltelik újabb tíz év, és ezalatt Laurie, Sarah és Jack sorsa barátság, kihagyott 
lehetőségek, és szívfájdalmak háromszögében rendeződik újra. 

Akik szereti a szerelmes regényeket, könyveket azoknak csak ajánlani tudom, 
ugyanis ez a történet pont a bonyolultabb oldalát mutatja be a szerelemnek, 
amikor évekig kell titkolnunk az érzéseinket valaki iránt. Amikor elkezdtem 
olvasni, letenni se tudtam, annyira magával ragadott az egész story. Ami igazából 
nagyon tetszett még az egészben, hogy ez nem egy kis tini szerelemről szól, 
hanem egy felnőtt nő szemszögéből látjuk (meg persze néha a férfiéból is), hogy 
milyen nehéz is az élet és a szerelem. Természetesen a történet nem napjainkban 
játszódik, hanem visszaugrunk 2008 decemberébe. Végszóként csak annyit tudok 

mondani, hogy olvassátok el, és nem fogjátok megbánni. 😊 

 

Bakos Viktória 7.a 
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AZ ÉN SPORTOM 

Lizák Nimród –      
kick-box
A kick-box egy Japánból származó, 
több tradicionális elemet ötvöző 
küzdősport, fejleszti az 
állóképességet, a reflexet. Az 
alapítók célja az volt, hogy a távol-
keleti harcművészetek mozgását 
ötvözzék a boksz technikájával, és 
így egy önálló küzdősportot 
hozzanak létre. A legtöbb ember 
azért kezdi el űzni ezt a sportágat, 
hogy meg tudja védeni magát, de 
ezzel a sporttal emellett versenyekre 
is lehet menni. 

Ebben az általam űzött sportban a 
legfontosabb felszerelés a kesztyű, a 
lábvédő és a fogvédő. Ez a sport arra 
is jó, hogy egy kicsit kikapcsolj. 
Odafigyelést és koncentrációt is 
igényel, illetve változatos is, mert 
minden ütést lehet kombinálni 
minden rúgással. 

Én első osztályos koromban kezdtem 
el járni a Budapest Fighters 
egyesülethez egy barátommal, de ő 
két év után sajnos abbahagyta. Én 
viszont folytattam, mert nagyon 
tetszett ez a sport. Kb. 5 éve járok 
ide, versenyekre viszont nem igazán 
akarok járni, nem célom a sport 
versenyszerű űzése, inkább a 
testmozgás és a kikapcsolódás miatt 
vagyok ott. Hetente háromszor járok 

edzésre. Edzőm az a III. danos, 
Európa-bajnok, Világkupa győztes, 
többszörös magyar bajnok Kovács 
Imre, aki már nyilatkozott korábban 
a suliújságunknak is. Nagyon jó 
közösségbe csöppentem, itt 
mindenki kedves és befogadó, ezért 
is szeretek ide járni.   

Az edzések alapos bemelegítéssel 
kezdődnek, aztán nyújtás, majd 
különböző feladatok végrehajtása 
következik. A végén pedig bunyó 
van, de a bunyóban nem arra 
megyünk, hogy kiüssük a másikat, 
ezek sokkal inkább játékos 
megmérettetések egymás között, 
amit nagyon élvezünk. 

 

Lizák Nimród (7.c) 
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TI MONDTÁTOK… 

„A képen látható állat egy fecske, de ez egyáltalán nem 
biztos…”  

 

 „A természetfilmből nekem leginkább a sóskajárás jut eszembe…” (sáskajárás helyett)  

 

„Tanító néninek jelentem, hogy ma 2023.február 17-e van, az időjárás pocsék…”  

A HÓNAP VICCE 

„- Gyerekek, ki tud mondani egy Ausztráliában ritka állatot? 

- Elefánt – kiabálja be Pistike. 

- Nem jó, Pistike, Ausztráliában nincs is elefánt. 

- Pont ezért ennyire ritka….” 

 

Galambos Anna 8.a 

 

 

 






























